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GMINA BARDO  (inf.  wł.).  Oczyszczalnia  ścieków w Przyłęku  już  od  kilku  lat  służy  tej  dużej
miejscowości oraz mieszkańcom ulicy Fabrycznej w Bardzie. Pozwoliła ujarzmić płynne nieczystości
na płaskowyżu, przez co niezbędne było zastosowanie przepompowni. To z kolei przekłada się na
większe koszty eksploatacji. Trzeba je ponosić, aby dać wytchnienie środowisku naturalnemu.

- Natomiast oczyszczalnia w Bardzie już wymaga kompleksowej modernizacji, dlatego w najbliższym
czasie rozważymy o jej przyszłości. Osobiście jestem za tym, aby tego typu obiektami zarządzały
wyspecjalizowane  firmy  -  mówi  burmistrz  Krzysztof  Żegański.  -  Jesteśmy  udziałowcami
noworudzkiego  Zakładu  Wodociągów  i  Kanalizacji,  więc  na  walnym  zgromadzeniu  wspólników
daliśmy sygnał, że chętnie przekażemy naszą oczyszczalnię do prowadzenia przez tę spółkę.

Wadą bardzkiego obiektu jest jego nie najlepsze położenie. Znajduje się on pomiędzy miasteczkiem a
drogą krajową nr 8, przy skarpie. To ogranicza większe inwestowanie.
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